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Besvarelse af spørgsmål nr. 1267 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1267 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 1. september 2022. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).  

 

 

 

Mattias Tesfaye 

/ 

 

 

                 Mads Møller Langtved 

  

  

Folketinget Retsudvalget 

Christiansborg 

1240 København K 

DK Danmark  

  

   

   

 

 

Dato: 29. september 2022 
Kontor: Databeskyttelseskontoret 

Sagsbeh: Camilla Andersen 

Sagsnr.: 2022-0030-7981 
Dok.: 2558916 

Slotsholmsgade 10 

1216 København K. 
 

T +45 3392 3340 

F +45 3393 3510 
 

www.justitsministeriet.dk 

jm@jm.dk 

Offentligt
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Spørgsmål nr. 1267 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren kommentere artiklen ”Afgørelse: Borgmestres 

SMS’er skal udleveres”, Kommunen.dk, den 23. august 2022, 

og redegøre for, om ministeren er indstillet på regulere opbeva-

ring af SMS'er for topfolkene i kommuner og regioner, så ind-

holdet af sms’erne sikres?” 

 

Svar: 

 

I forhold til journaliseringspligt og SMS-beskeder henvises der til Justits-

ministeriets besvarelse af 1. november 2021 af spørgsmål nr. 110 (Alm. del) 

fra Folketingets Retsudvalg.  

 

Som det fremgår af besvarelsen sætter reglerne i offentlighedsloven ram-

merne for, hvornår SMS-beskeder skal journaliseres. Offentlighedsloven in-

deholder herudover regler om aktindsigt. Disse regler skal kommunerne og 

regionerne selvfølgelig overholde.  

 

Hvordan kommuner og regioner i øvrigt håndterer opbevaring af ikke-jour-

naliseringspligtige SMS-beskeder, mener jeg, skal være op til kommunerne 

og regionerne at bestemme. 
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